
 

 

 

 

Björn Gillbergs (HS) protokollsanteckning ang. ärende 6 – genomförande av detaljplan för 

Torvnäs/Solbacka – etapp 1 – Kf den 5 mars 2018 

 

Det är sorgligt att skogsbaserad fjärrvärme endast finns att tillgå i begränsad omfattning inom Sunnes 

centralort. Det har sin grund i att det privata fjärrvärmebolaget Rindi Energi vägrar att bygga ut 

fjärrvärmenätet. Det är därför hög tid att kommunen tar saken i egna händer.  

 

När kommunalägd mark som i fallet Torvnäs detaljplanelagts för bostäder bör det vara en självklarhet 

att vatten, avlopp och fjärrvärme ingår i infrastrukturen för området. Vägrar Rindi att bygga ut 

fjärrvärmen till Torvnäs kan kommunen installera en egen panna för att täcka områdets värmebehov. 

Detta som en del i att långsiktigt få till stånd en utbyggnad av Sunnes fjärrvärmenät. 

 

Fjärrvärmepriserna i Sunne är bland de högsta i Sverige. Det skall noteras, att kommunen i nuet 

konsumerar ca 30 procent av Rindis årsproduktion. Numera är fjärrvärmenäten avreglerade på samma 

sätt som elnäten. Kommunen kan alltså begära tillträde till Rindis fjärrvärmenät för att från en egen 

panncentral leverera fjärrvärme till kommunens fastigheter. 


